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Interpellation 

 
Till ordföranden i Hälso- och sjukvårdsnämnden, regionrådet Gilbert Tribo 

 
Förflyttningar nattetid 

Under åren som gått har vårdplatsläget blivit allt mer ansträngt. Vårdplatserna både på intensiven och andra 

avdelningar har inte räckt till och man har fått flytta patienterna från i synnerhet intensivvården nattetid för 

att bereda plats för ännu sjukare patienter. Att flytta sköra patienter nattetid innebär alltid en risk och är 

något som skall undvikas så långt som möjligt. 

 

Vi vet också att för varje omflyttning av patienter så skapas en följdeffekt där även andra patienter berörs. 

När en patient från intensivvården flyttas så måste plats frigöras på en annan avdelning, det finns väldigt 

sällan några lediga platser. 

Samtidigt så vet vi att varje flytt riskerar patientens säkerhet, information om patienten kan förloras vid varje 

överrapporteringar. Vi vet att de mest sköra äldre, med eller utan kognitiv svikt kan bli mer eller mindre 

förvirrade och riskerar att fara illa. Kontinuitet är A och O för denna patientgrupp. 

På flera av våra akutsjukhus har det öppnats “vårdplatser” på akutmottagningarna för att personalbemannade 

vårdplatser inte finns på avdelningarna att flytta patienten till. 

 

Mina frågor till Gilbert Tribo är därför: 

● Hur många förflyttningar av intensivvårdspatienter sker nattetid? 

● Hur många förflyttningar av sköra äldre sker nattetid?  

● Vilka insatser görs för att minska dessa nattliga förflyttningar?  

● Hur många patienter övernattar på akuten, ett eller flera dygn? 

● De som övernattar på akuten, räknas det in i vårddygnsstatistiken? 
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